
    BESTYRELSEN  

 
 

Referat bestyrelsesmøde 10. august 2022 
Kl. 19:00-21:00 i KLG 

 
 
Deltagere: Susanne Olesen (SUO), Hans-Anton Sørensen (HAS), Allan M. Skydt (AMS), Bjørn L Lauritzen 
(BLL), Lars Kesby (LK), Steen Jensen (SJ), Regina Madsen (RG), Morten Mortensen (MM). 
Afbud: 

 
Dagsorden: 

 
 
Beslutningspunkter: 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde. 
Godkendt 
 

3. Evt. opfølgningspunkter fra sidste møde, samt 
gennemgang og opdatering af aktivitetsplan. 
Drøftet. 
 

4. Økonomi, og herunder undersøgelse af, at aktivere vores 
udgifter til renovering af banen jfr. 5-års Visions-
/Masterplanen. 
Udgifter til anlæg til en golfbane er ikke afskrivningsberettiget. 
Status på økonomien er at vi p.t. er foran budgettet bl.a. 
grundet 17% stigning på Greenfee indtægter og en stigende 
medlemstal. 
P.g.a. baneændringer har bestyrelsen besluttet at nedsætte 
Greenfee med 100 kr. (alene på fuld Greenfee) i perioden 22. 
august 2022 og resten af året. 
 

5. Beslutning vedr. etablering & indretning af første etape for 
1. salen i klubhuset. 
Vi fortsætter med ideerne om helhedsplan i etaper, hvor en del 
af klublokalerne friskes op. 
 

6. Drøftelse af ønsker/prioriteringer for anvendelse af 
potentielle fremtidige momskompensationsmidler. 
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Bestyrelsen drøftede at midlerne kunne bruges til 
energibesparende foranstaltninger, og vi vil arbejde videre 
med dette, bl.a. også i forhold til at søge fondsmidler. 
Klubbens medlemmer får igen i år mulighed for at give 
donationer, der kommer nærmere informationer om dette. 
 

7. Forslag til ny kontingentgruppe for studerende i KLG. 
Bestyrelsen drøftede oplæg fra AS og besluttede at vi laver en 
kontingentgruppe for studerende. Dette for at have et tilbud til 
de unge mennesker og forhåbentlig fastholde deres tilknytning 
til KLG. 
 

8. Etablering af et baneudvalg ifm. 5-års Visions-
/Masterplanen.  
BL arbejder på sagen og giver en tilbagemelding snarest 
muligt. 
 

9. Forslag fra medlemmerne. 
Et medlem henvender sig vedr. toilet ved hul 11 og muligheden for at få 
justeret dørene så de lettere kan låses: 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og dørene er blevet skiftet for kort tid 
siden, og burde derfor fungere for alle? Men vi vil på baggrund af 
henvendelsen få lavet et servicetjek når vi har personale i området. 
 
Et medlem henvender sig vedr. priser og forhold i Hole In One.   
Bestyrelsen har på seneste bestyrelsesmøde d. 7. juli 2022 behandlet og 
besvaret en lignende henvendelse fra samme medlem, og der henvises 
derfor venligst til besvarelsen i referatet fra senest. Sideløbende kan det 
oplyses, at bestyrelsen har taget initiativ til et kaffemøde med medlemmet, 
der er accepteret. 
 
Et medlem henvender sig med et forslag / ønske om mere information til 
klubbens medlemmer omkring DGU Turneringsholdene. F.eks. hvad er 
baggrunden for at have disse tilbud, hvilket ansvar har spillerne over for 
klubben, og hvem er på holdene mv. 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, hvor der findes noget information på 
hjemmesiden, men forslag/ønske er modtaget og videregivet til behandling 
hos klubbens Sportsudvalg og kontoret. 
 
Et medlem henvender sig med et forslag om at få opdateret scorekort / 
systemet, så der på kortet står hvilke hcp. de andre medspillere har.    
Bestyrelsen takker for henvendelsen, hvilket er noteret som et potentielt 
forbedringspunkt, og mulighederne vil blive undersøgt ifm. næste gang, der 
skal købes fysiske scorekort til klubben. 

 
 

Orienteringspunkter: 
 



    BESTYRELSEN  

 
1. Orientering fra manager. 

MM orienterede om aktiviteter og daglig drift. 
 

2. Orientering fra baneudvalgsformanden. 
BL gav en kort orientering. Folder med vores udviklingsplan for banen er 
nu trykt og står i lobbyen. 

 
3. Eventuelt og næste møde  

punkt til næste møde: Lade standere til el-biler. 
forslag til turneringsudvalget: generationsmatch 
næste møde 5. oktober 2022 kl. 19-21 

 
 
 

_____________________________________________________________________ 
                          For referatet Susanne Olesen 
 

 
 
 
Hans Anton Sørensen (Formand)  Lars Kesby (Næstformand) 
 
 
 
Allan Skydt (Kasserer)   Bjørn Lauritzen (Baneudvalgsformand) 

 
 
 
Susanne Olesen (Sekretær) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


